

## PHILIP STEIN



### Prestige Cocktail

There is more to the Prestige Cocktail watch than meets the eye. Beyond an elegant timepiece showing hours, minutes and a dual time zone, Philip Stein introduces an element of well-being to horological expertise, and equips each of its watches with a "Natural Frequency Disc" - a thin metal plate that helps balance energy flow in the body and increase resistance to stress. And what could be more beautiful than to wrap this holistic technology in a precious timepiece! The natural white mother-of-pearl dial is enhanced with 32 diamonds around the two counters. The bezel, which is set with 112 brilliants, mirrors the curves of the polished steel case and its two crowns, a reminder of the two separate mechanisms inside. A design and values that are the hallmark of a Philip Stein watch.

Movement	Quartz, two ETA E01.001 calibres
Functions	Hours, minutes and dual time zone
Case	Polished stainless steel Bezel set with 112 diamonds (0.45 ct)
Dial	White mother-of-pearl Top counter showing hours and minutes Bottom counter showing the second time zone Contour of the counters set with 32 diamonds (.07 ct) Anti-reflective sapphire crystal
Bracelet/Strap	Double tour in red merino

## PHILIP STEIN



### Prestige Cocktail

Ne vous fiez pas aux apparences. Car la Prestige Cocktail est bien plus qu'une élégante montre affichant l'heure, les minutes ainsi qu'un second fuseau horaire. Alliant le bien-être au savoir-faire horloger, Philip Stein dote chacune de ses créations d'un « disque des fréquences naturelles » ; une fine plaque métallique qui aide à équilibrer le flux énergétique du corps et fortifie ainsi sa résistance au stress. Et quoi de plus beau qu'un précieux écrin pour habiller cette technologie holistique ! Ainsi, le cadran de nacre blanche naturelle est rehaussé de 32 diamants entourant les deux compteurs. La lunette, pavée de 112 brillants, épouse les galbes du boîtier en acier poli et ses deux couronnes, rappelant par là même ses deux mécanismes distincts. Une esthétique et des valeurs portant l'inimitable signature Philip Stein.

Mouvement	Quartz, deux mouvements ETA E01.001
Fonctions	Heure, minute et second fuseau horaire
Boîtier	Acier inoxydable poli Lunette sertie de 112 diamants (0.45 ct)
Cadran	Nacre blanche Compteur supérieur avec heure et minute Compteur inférieur avec second fuseau horaire Contour des compteurs sertie de 32 diamants (.07 ct) Glace saphir traité antireflet
Bracelet	Double tour en mérinos rouge